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Punkter til drøftelser: 

1. Godkendelse af 

dagsorden 

Bilag: Dagsorden – 23-06-19 

2. Orienteringspunkt: 

a) studieleder 

Studieledermøde: Forslag fra Per: Employabilitet 

Optagelsestallene kan måske også være et godt bud 

Markedsføring – nedgang på 7% på samlede ansøgertal – fald på 3% 

på 1. prioritet 

Der ønskers fokus på en samlet kommunikationsstrategi 

 

Fordele og ulemper ved semesterstruktur / kvarterstruktur: 

Baggrunde: 

Mange forskellige små eksamener i hvert kvarter bliver meget presset 

Ikke tid til fordybelse 

Underviserne efterspørger det også 

For at undgå frafald og øge trivslen 

Referat 

Emne  Møde i studienævn for idræt og sundhed 

Dato og tidspunkt  19. juni 2023 kl. 13-16 

Sted  Mødelokale 6, IOB 

Inviterede  Annemari Svendsen (AS) 

Vicestudieleder Thomas Bredahl (TB) 

Faglig vejleder Nicoline Griffin (NG) 

Faglig vejleder Niclas Vellier Nyegaard (NVN) 

 

Afbud fra  Studerende Thomas Lars Rosenlund (TLR) 

Lotte Nygaard Andersen (LYA) 

René Engelhardt Hansen (REH) 

Studerende Anne-Sofie Nissen (ASN) 

Studerende Ida Sand Pedersen (ISP) 

Faglig vejleder Lukas Pejinovic (LP) 

Studerende Thomas Lars Rosenlund (TLR) 

 

Mødeleder  Studienævnsformand Annemari Svendsen 

 

Links til materiale Mødemateriale, dagsorden og referat: SharePoint 

Ansøgninger: SAGA via Google Chrome, Edge eller Firefox. 

 

https://syddanskuni.sharepoint.com/sites/Sund_issn/SitePages/Home.aspx
https://syddanskuni.sharepoint.com/Sites/sundudd/Shared%20Documents/Studieadministration%20og%20studienævn/Uddannelses-%20og%20fagadministration/Idræt%20og%20sundhed/Studienævn/Studienævnsmøder/Dagsorden%20og%20referater%20-%20Acadre%2023-692/saga.sdu.dk


 

 Side 2 

Dybdelæring, færre, men større fag 

Mere overskueligt studieprogram 

Sikre en reel eksamensperiode med tid til forberedelse 

De studerende bliver presset på det fjerde år, da de har mange eksa-

mener, der skal følges op på 

I sin tid indførte man det for at give underviserne mulighed for at un-

dervist et kvarter og holde ”fri” i et kvarter 

Eksamensperioden bliver måske fortsat presset, da de studerende 

skal gå til reeksamen i februar oveni undervisningen på næste seme-

ster 

Svært at indføre større fag på flere ECTS, da der muligvis vil være 

kvarterer uden praktisk indhold 

 

Er det mere en eksamensstruktur, der skal ændres, fremfor en struk-

tur af uddannelsen? 

 

Punktet rykkes til næste møde for yderligere diskussion. Derudover 

fremsender studielederen punkterne til Det Sundhedsvidenskabelige 

Fakultet. 

 

Ny kandidat: 

Det skal meldes officielt ud, at der kommer en ny kandidatuddannelse 

 

b) vicestudieleder Planlægning af introtur: 

Nedjusteret til tre hold 

God energi – studerende fra flere årgange 

Rammerne er på plads 

Introturen ligger 25.-27. august 

 

c) studiekoordinator  

d) studerende Mangler information vedr. den nye faglige vejleder-model 

3. Kvalitetssikring og 

-udvikling af uddan-

nelse og undervis-

ning (§ 18, stk. 4, 

nr. 1) 

 

a) Evalueringer og 

handleplaner 

Sagsfremstilling 

Der er indkommet evalueringer og handleplaner til behandling fra ne-

denstående moduler. I fag med en score over 4.0 skal der ikke udar-

bejdes handleplan.  

 

Evalueringer med en score under 4,0: 

https://eval.sdu.dk/questionnaire/77683/report (Aldring, neurodegene-

rative og psykiske lidelser) 

 

https://eval.sdu.dk/questionnaire/77683/report
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Evalueringer med en score over 4,0: 

 

Bilag 

Aldring, neurodegenerative og psykiske lidelser - F23 

 

Beslutning 

Godkendelse af handleplanen rykkes til næste møde.  

 

 

b) Aftagerpanelsmøde Sagsfremstilling: 

 

Der blev holdt Aftagerpanelsmøde den 25. maj 2023.  

Studienævnet skal tage stilling om, der er nogle inputs fra Aftagerpa-

nelsmødet, der skal indgå i det videre arbejde. 

 

Gode, engagerede deltagere 

Panelet efterspurgte mere generisk viden 

 

 

Bilag 

Referat - 23-05-25 

 

Studienævnet har taget inputs til efterretning 

 

Forslag til ny deltagere: 

Thomas Lumby – arbejder med virksomhedspsykologi i Impact 

 

4. Studieordninger, 

kompetencebeskri-

velser og fagbeskri-

velser (§ 18, stk. 4, 

nr 2) 

 

a) Optagelse på KA-

uddannelse – di-

rekte på profiler 

Sagsfremstilling 

 

Der har været afholdt møde med Optagelsen og Uddannelsesjura og 

Registratur i forhold til fordele og ulemper ved direkte optag på Kon-

kurrence- og Eliteidræt. Afventer materiale fra Uddannelsesjura og 

Registratur. 

Punktet rykkes til næste møde. 

 

Kort status: 

Ved direkte optag på kandidatuddannelsen i Esbjerg risikerer vi, at 

pladserne bliver fyldt op af retskrav. 

Kan være bekymrede for employabiliteten 

b) Ny kandidatuddan-

nelse 

Sagsfremstilling 

 

Studielederen har arbejdet videre med forslag til ny kandidatuddan-

nelse, som vil blive præsenteret på studienævnsmødet. 

 

Der fastholdes kvarterstruktur på kandidaten 
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Der indtænkes flere generiske fag med fokus på digitalisering, organi-

sation og ledelse. 

 

Udkast til den nye kandidatuddannelse er sendt til forskningslederne, 

som drøfter det med deres medarbejdere. Positive, kritisk konstruktive 

kommentarer. Svarfrist til 26. juni.  

 

 

Vi skal kigge ind i, om udbuddet af fag skal slankes 

Bilag 

Ny kandidatuddannelse 2024 090623 

Punktet rykkes til næste møde 

 

c) Ændring af ad-

gangskrav E24 

Sagsfremstilling 

Optagelsen har bedt os om at melde eventuelle ønsker om ændring af 

adgangskrav ind til E24. Bemærk at der kun er tale om adgangskrav 

og ikke udvælgelseskriterier, som skal varsles 1,5 år i forvejen. 

 

Beslutning 

Beslutningen vedr. ændrede adgangskrav sendes i skriftlig høring ved 

studienævnet. 

 

Bilag: 

Adgangskrav E24 

d) Ideer til struktur – 

fællesfag BA 

Sagsfremstilling 

Studieledelsen har udarbejdet et forslag til mulig ny struktur for fælles-

fag på bacheloruddannelsen, som de ønsker diskuteret i studienæv-

net.  

 

Bilag 

- Struktur fællesfag-forslag 

 

Referat af punkt 

AS orienterede om at baggrund for forslaget er møde med modulan-

svarlige for fællesfag. Her var flere der forslog at overveje rækkeføl-

gen af fællesfagene, så overgangen mellem Q1 og Q2 ikke bliver så 

stor og kombination af teori og praksis på uddannelsen bliver bedre 

fordelt.   

Studienævnet diskuterede i den forbindelse strukturen på uddannel-

sen (kvartals-/semesterstruktur eller evt. en kombination af begge 

dele).  

Der var i studienævnet usikkerhed på om den nye mulighed med at gå 

til re-eksamen i august måned vil gøre en forskel ift. det pres en del 

studerende fortæller om på uddannelsen. 

 



 

 Side 5 

Beslutning 

Punktet falder, da vi afventer den nye kandidatuddannelse i 2024. 

e) Ændring af fagbe-

skrivelse for FF5 

Sagsfremstilling 

De fagansvarlige for Anatomi og Biomekanik på FF5 ønsker ændring 

af fagbeskrivelsen 

 

Bilag 

Forslag til ændring Studieguide FF5 (Spring, Biomekanik, Funktionel 

Anatomi)_100123 

lektionsplan FF5 anatomi_2024 revision 

 

Beslutning 

Studienævnet indstiller til godkendelse af eksamensformen. Vi tager 

punktet med på mødet i august. 

5. Øvrige sager (§ 18, 

stk. 4, nr. 5) 

 

a) Online-undervis-

ning – retningslin-

jer for praksis 

Sagsfremstilling 

 

Studieledelsen skriver pt. således til modulteams (se bilag), men de 

studerende oplever, at der er stor forskel på, om de tilbydes at deltage 

online i undervisningen. 

Det vil studielederen gerne drøfte med studienævnet.  

 

Beslutning 

Der indstilles til, at undervisningen som udgangspunkt er fysisk, og at 

man kan kun deltage online, hvis man har søgt dispensation for usæd-

vanlige forhold. Formuleringen skal inkluderes i studieordningen. 

Vi tager punktet med på mødet i august. 

 ’ 

Bilag: 

Punkt til studienævnsmøde 196 

b) Vurdering af an-

søgninger om gen-

optagelse / genind-

skrivning 

Sagsfremstilling 

 

Optagelsen har fremsendt to sager til genindskrivning / genoptagelse 

til vurdering i studienævnet 

 

 

6. Ansøgninger fra 

studerende (§ 18, 

stk. 4, nr. 4) 

 

a) Behandling af an-

søgninger 

Sagsfremstilling: 

Alle ansøgninger er tilgængelige for studienævnets medlemmer i 

SAGA.  

På SharePoint ligger en oversigt over alle ansøgning. 

 

Bilag 
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De aktuelle ansøgninger ses via SAGA 

 

Indstilling 

De indkomne ansøgninger sagsbehandles af studienævnet.  

 

b) Behandlede sager 

siden sidst 

Indstilling 

Studienævnsmedlemmerne orienterer sig i de behandlede sager.  

 

Sagsfremstilling 

Oversigt over ansøgninger, som er formands-/adm. behandlet siden 

sidste møde fremgår af SAGA.  

 

Bilag 

De behandlede sager vises via SAGA 

 

Indstilling 

De behandlede sager tages til efterretning af studienævnet.  

 

 

 

 

Annemari Svendsen   Kirstine Munk 

Studienævnsformand   Studiekoordinator 


